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Protokół nr 5/2023 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 24 maja 2023 r.  

 

WAK.0012.1.5.2023 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski, witając 

członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział dziesięciu członków Komisji Rozwoju:  

1) Aleksandra Bednarek; 

2) Agnieszka Borkowska 

3) Piotr Choroś; 

4) Anna Gajewska; 

5) Zbigniew Garbaczewski; 

6) Izabela Kownacka; 

7) Grzegorz Kubalski; 

8) Wiesław Smoczyński; 

9) Leszek Smuniewski 

10) Grzegorz Zbroch. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

4) Transport zbiorowy na terenie powiatu – teraźniejszość i przyszłość. 

5) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6) Wolne wnioski. 

7) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi                  

do przedstawionej propozycji porządku obrad. Nikt nie zgłosił, więc porządek obrad został 

zaakceptowany i Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju są dwa 

projekty uchwał spośród uchwał przewidzianych do procedowania na najbliższej Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie. Pierwszy to projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 
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uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. Zwrócił się z prośbą                       

do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie tej uchwały, w kompetencji Komisji 

Rozwoju są następujące zmiany w planie wydatków : 

 

1) kwota 450.000,00 zł, z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego             

pn.: „Projekt i budowa budynku na potrzeby LO w Stanisławowie Pierwszym                

w Gminie Nieporęt”. Środki zostaną przeznaczone na zakup pierwszego 

wyposażenia liceum w sprzęt informatyczny, sprzęt do pracowni chemicznej oraz 

sprzęt sportowy. Dodała, że w ramach tych środków 150.000,00 zł stanowią środki 

własne powiatu, a 300.000,00 zł w ramach przyznanego dofinansowania z budżetu 

Województwa Mazowieckiego. Nadmieniła, że zadanie realizowane w ramach 

przedsięwzięć ujętych w WPF; 

2) kwota 200.000,00 zł, z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego             

pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa skrzyżowania drogi 

powiatowej Nr 1819W – ul. Jagiellońskiej z drogą gminną ul. J. Słowackiego                

w Legionowie wraz z infrastrukturą”, dodała, że z uwagi na otrzymanie ofert 

dotyczących faktycznych kosztów realizacji zadania w wyniku przeprowadzonego 

postępowania przetargowego, brakuje środków finansowych. Nadmieniła,                  

że zadanie realizowane jest w ramach przedsięwzięć ujętych w WPF; 

3) kwota 73.500,00 zł, z przeznaczeniem na zakup sprzętu informatycznego                   

na potrzeby Starostwa Powiatowego w Legionowie.   

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że drugim projektem uchwały, będącym w kompetencji 

Komisji Rozwoju, jest projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę      

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2023 – 2043.  

 

Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały przedstawia zmiany, które 

zostały podjęte w ramach kompetencji Zarządu Powiatu, w okresie od 28 marca do 16 

maja br. oraz z uchwałami Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 kwietnia br. oraz przed 

chwilą omówionego projektu uchwały. W ramach projektu tej uchwały zwiększono plan 

dochodów majątkowych o kwotę 300.000,00 zł, w związku z przyznaniem pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z Województwa Mazowieckiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Projekt i budowa budynku na potrzeby Liceum Ogólnokształcącego w 

Stanisławowie Pierwszym w Gminie Nieporęt”, w ramach Instrumentu wsparcia zadań 

ważnych dla równomiernego rozwoju Województwa Mazowieckiego. 
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Dodała, że w załączniku nr 2, czyli Wykazu przedsięwzięć do WPF, zawarta jest zmiana 

dotycząca zwiększenia nakładów finansowych oraz limitu na rok 2023 w zakresie dwóch 

inwestycji: 

1) „Projekt i budowa budynku na potrzeby Liceum Ogólnokształcącego w 

Stanisławowie Pierwszym w Gminie Nieporęt”; 

2) „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa skrzyżowania drogi 

powiatowej Nr 1819W – ul. Jagiellońskiej z drogą gminną ul. J. Słowackiego w 

Legionowie wraz z infrastrukturą. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

 

4. Transport zbiorowy na terenie powiatu – teraźniejszość i przyszłość. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o omówienie tematu. 

 

Pan Michał Stalmach przedstawił prezentację – stanowi załącznik 3 do protokołu. 

 

Pan Grzegorz Kubalski podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli. 

 

Pani Aleksandra Bednarek zasugerowała, aby rozważyć możliwość połączenia 

komunikacyjnego z centrum przesiadkowym w Legionowie z LO w Stanisławowie 

Pierwszym. Nadmieniła, że młodzież bierze pod uwagę to liceum przy wyborze szkół, 

natomiast zniechęca ich trudność dojazdu. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że w jego ocenie brakuje linii dowożącej w prostej 

linii, z centrum Jabłonny do PKP Legionowo. Dodał, że Miasto Legionowo planuje 

wprowadzić opłaty za parking, więc dobrze by było, aby takie połączenie funkcjonowało.   

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że Linia L-41 kursuje  z Nowego Dworu Maz.                       

ul. Modlińską i praktycznie prostą drogą dojeżdża do Centrum Komunikacyjnego. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że uważa, iż to i tak jest za mało, szczególnie,        

że planowane są płatne parkingi i uważa, że mieszkańcy korzystaliby z tego połączenia. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że połączeń autobusowych jest bardzo dużo. 

Natomiast to i tak nie rozwiązuje pewnych problemów komunikacyjnych, ponieważ każdy 
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chciałby jak najszybciej dojechać w określone miejsce, a trasy są raczej długie. Dodał, że 

trzeba rozważyć ten temat i nad nim pracować. 

Nadmienił, że chciałby też poruszyć temat parkingu w Zegrzu i Wieliszewie. W jego ocenie 

trzeba koniecznie pomyśleć o parkingu, nie tylko na końcu pętli w Zegrzu, ale również o 

parkingu przy skrzyżowaniu Gminy Nieporęt z Gminą Wieliszew. 

 

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że w tym miejscu nie jest w ogóle planowany parking, 

ponieważ tam nie ma na to miejsca. Dodała, że nie planowana jest nawet żadna większa 

wiata, tylko parking dla rowerów.  

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że od strony Nieporętu jest miejsce, aby pobudować 

parking, w miejscu gdzie planowana była budowa stacji benzynowej. W jego ocenie jest to 

bardzo dobra lokalizacja. 

 

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że mieszkańcy, którzy dojeżdżają samochodem do 

stacji, mogą dojeżdżać do stacji w Michałowie, bo tam jest parking.  

 

Pan Michał Stalmach powiedział, że zaplanowane są dwie zatoki autobusowe przy nowo 

powstającej stacji kolejowej. Dodał, że będą podejmowane próby skoordynowania 

komunikacji powiatowej do rozkładów jazdy właśnie na przystanku w Wieliszewie.  

 

Pani Anna Gajewska powiedziała, że korzysta z komunikacji lokalnej – Linia 7P i ocenia 

bardzo dobrze jej funkcjonowanie – punktualność, mili kierowcy. Dodała, że ta linia 

przejeżdża również obok nowej stacji kolejowej i mieszkańcy będą mogli wykorzystywać 

to połączenie.  

 

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że mieszkańcy Gminy Wieliszew również są zadowoleni 

z komunikacji powiatowej – komfort jazdy, przyjazność kierowców.  

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że prawdopodobnie będą czekały nas zmiany dotyczące 

dotychczasowej struktury komunikacji publicznej, w odniesieniu do nowo powstałej stacji 

kolejowej. Zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania 

Funduszy, aby śledził powstające zmiany, tak aby można było zareagować w odpowiednim 

czasie w tym zakresie.  

 

Pan Grzegorz Kubalski zapytał, czy powiat otrzymał jakieś informacje, w zakresie 

ewentualnych zmian układu linii autobusowych po uruchomieniu węzła przesiadkowego 

Winnica? 

 

Pan Michał Stalmach powiedział, że otrzymał informację od ZTM, że linie autobusowe 723 

i 731 nie zostaną zmienione.  

 

Kolejno Pan Grzegorz Kubalski zapytał, czy jest rozważane wydłużenie trasy autobusu         

L-49 do węzła przesiadkowego Winnica? 

 

Pan Michał Stalmach powiedział, że w tej chwili nie zna odpowiedzi na to pytanie, ale może 

ją uzyskać, poprzez kontakt z ZTM.     

  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 

Zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych Radnych 

nie zgłosił. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, 1 głos wstrzymujący i brak głosów przeciwnych. 

 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 4/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 19 kwietnia 2023 r. został przyjęty.  

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, jaki jest aktualny status wałów przeciwpowodziowych 

i poprosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie.  

 

Pan Wiesław Smoczyński zaproponował, aby to pytanie było wnioskiem komisji, ponieważ 

on też chciałby uzyskać informacje w tym zakresie.  

 

Następnie Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że kilka miesięcy temu prosiła                      

o informacje na temat możliwości ewentualnej rozbudowy PZSiPS w Legionowie. Ponowiła 

swoją prośbę w tym temacie.   

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że środki finansowe na zakup nieruchomości pod 

budowę placówki oświatowej w Jabłonnie zostały jakiś czas temu przesunięte w budżecie 

na inny cel. Zapytał, czy te środki będą wracały na pierwotnie planowany cel i czy Zarząd 

Powiatu podejmuje jakieś kroki w tym kierunku? 

 

Pan Grzegorz Kubalski odpowiedział, że taki jest plan, aby te środki finansowe wróciły na 

planowaną inwestycję. Prawdopodobnie odbędzie się to na Sesji Rady Powiatu w 

Legionowie, zaplanowanej w sierpniu.  

 

Pani Izabela Kownacka poprosiła o plan w zakresie budowy/przebudowy drogi i ronda przy 

ul. Przedpełskiego i drogi przez miejscowość Komornica? 

  

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.                                                                

        Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

       Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


